



## **Lin Wang**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Intellectual property
- Data protection

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Wang specializes in IP-related dispute resolution and litigation services, which include disputes involving patent, trademark, copyright, trade secrets, and competition law matters. In terms of contentious matters, Ms. Wang mainly engages in patent infringement and invalidation proceedings in the fields of healthcare, machinery, software, and communications. As for non-contentious IP matters, Ms. Wang primarily engages in three areas: (i) IP-related transactions, including IP due diligence, IP transaction structure design, IP transfer or licensing contracts and related drafting, reviewing and translating legal documents, and leading in cross-border IP negotiations on behalf of clients; (ii) advising clients on internal IP systems management, which includes providing legal consultation services for data-compliance matters, drafting IP policies, and establishing trade secrets management systems; and (iii) patent prosecution, in relation to which Ms. Wang has successfully obtained invention patent authorizations within four months on behalf of a well-known cosmetics raw materials supplier.

### **EDUCATION**

Ms. Wang earned her Juris Master degree from Peking University Law School in 2017. She previously earned a B.S. in Biology from Minzu University of China in 2014.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

Member of the PRC Patent Bar

### **PUBLICATIONS**

"The Show is Coming: China's Drug Patent Linkage System", Han Kun Review (Collected by Wolters Kluwer), September 2020

"China May Establish the Drug Patent Linkage System: How Should Companies Respond?", Han Kun Review (Collected by Lexis Commercial Review), June 2017

"Research on IPR Protection for Traditional Medicine Knowledge of the Ethnic Minorities in Guizhou Province", Peking University Intellectual Property Right Review of 2015, November 2015

**WORKING LANGUAGES**  
Chinese, English, Cantonese



## 王琳

北京

---

### 业务领域

- 知识产权
- 数据保护

### 工作经历

王琳律师主要执业领域为知识产权相关的争议解决和诉讼业务，包括专利、商标、版权、商业秘密、不正当竞争等。在诉讼方面，其主要参与过医药领域、机械领域、软件领域、通信领域相关的专利侵权或者无效相关的诉讼业务，并取得了客户的认可。在非诉方面，其主要涉及三个方面，一是知识产权相关的交易，包括知识产权尽调、知识产权交易架构设计，草拟、审阅及翻译知识产权转让或许可合同及相关法律文件，以及代表客户参与跨境谈判；二是各类企业的内部知识产权管理，包括就数据合规、知识产权政策制定以及商业秘密制度等提供法律咨询服务；三是专利申请，其曾经帮助著名化妆品原料供应商在四个月内拿到发明专利。

### 教育背景

2017 年获得北京大学法学院法律硕士学位（知识产权方向）；2014 年获得中央民族大学生物科学学士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格  
中华人民共和国专利代理人执业资格

### 最近出版物

“大幕将启：中国药品专利链接制度”，《汉坤评论》（被威科收录），2020 年 9 月  
“中国或将建立药品专利链接制度：企业该如何应对？”，《汉坤评论》（被律商评论收录），2017 年 6 月  
“贵州少数民族医药的知识产权保护研究”，《北京大学知识产权评论》（2015 年卷），2015 年 11 月

### 工作语言

中文、英文、粤语